
K o n t r o l n í    v ý b o r                      
Zastupitelstva hl. m. Prahy                                                                            
 
                           Z Á P I S   č. 06/2013 

z mimořádného jednání  kontrolního výboru  Zastupitelstva hl. m. Prahy,  které se 
uskutečnilo dne 6.8. 2013 

 
Přítomni:    Petr Dolínek, Mgr. Lukáš Kaucký, JUDr. Monika  Krobová Hášová,          
                   MUDr. Iveta Borská,  Jiří Liška, JUDr. Helena Chudomelová, Ing. Pavel Klega,    
                   JUDr. Lubomír Ledl, Jan Slezák, 
                     
Omluveni : Mgr. Jan Kalousek, Aleksandra Udženija 
/presenční listina  připojena k originálu zápisu/   
 
P r o g r a m  :  
1) Zápis z jednání kontrolního výboru ZHMP č. 05/2013 – schválení  
            (podklad elektronicky)  
 
2) Etický kodex člena ZHMP – průběžná informace o předkládání „Oznámení o  
            činnostech, příjmech a darech“  (přehled elektronicky) 
 
3) Průběžná informace o vyřizování podnětu a.s. Wachal ve věci neproplacení  
           víceprací na zakázce Pražské konzervatoře 
 
4) Informace o stavu doručených a vyřízených stížností a petic 
           (přehled elektronicky) 
 
5) Různé 
 
Zasedání kontrolního výboru ZHMP řídil předseda výboru Petr Dolínek. Přivítal nové členy 
kontrolního výboru, kteří byly zvoleni na červnovém zasedání ZHMP. Ověřovatelem zápisu 
byl ustanoven p. Jiří Liška. Zasedání bylo zahájeno v 13.00 hod. 
 
Ad 1/  Zápis z jednání kontrolního výboru ZHMP č. 05/2013  
Zápis 05/2013 byl vzat pouze na vědomí, ke schválení bude předložen na zářijovém zasedání  
výboru. (hlasování : 7   -  0  -  0 ). 
 
Ad 2/ Etický kodex člena ZHMP – průběžná informace o předkládání „Oznámení o činnostech, 
příjmech a darech“   
V úvodním slově předseda výboru vyslovil omluvu členu ZHMP p. Zelenému za ztrátu 
„Oznámení“, ke kterému došlo v rámci stěhování kanceláří výboru do jiných místností. Dále 
konstatoval, že někteří členové předložili Oznámení dodatečně, pouze p. Hurda oznámení 
dosud nepředložil (ze zdravotních důvodů), ale bylo dohodnuto, že veškeré podklady předá na 
nejbližším jednání některého z orgánů ZHMP. 
V následující diskusi byla diskutována zejména problematika: 

- souhlasu se zveřejňováním údajů obsažených v Oznámení, 
- rozdílného přístupu novinářů ke zpracování údajů obsažených v Oznámení (vytváření  

tzv. umělých problémů, zmatečné kombinace apod.), 
- zveřejnění hrubého nebo čistého příjmu (doporučeno, aby se do textu Oznámení 

doplnilo, že se jedná o příjmy po zdanění). 
Usnesení  č. 01/06/2013 
Kontrolní výbor ZHMP  
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1.  ukládá předsedovi výboru:  
1.1 aby vyzval ty členy ZHMP, kteří dosud nesdělili své stanovisko ke zveřejnění údajů 
obsažených v Oznámení o činnostech, darech a příjmech, zda udělí či neudělí souhlas se 
zveřejněním, 
1.2. navrhnout zpřesnění textu Etického kodexu člena ZHMP týkající se příjmů, resp. doplnit, 
že se jedná o příjmy po zdanění, 
1.3. informovat členy ZHMP na nejbližším zasedání ZHMP o plnění povinností vyplývajících 
z Etického kodexu člena ZHMP. 
Hlasování :  9 – 0 – 0                
 
 
Ad 3/ Průběžná informace o vyřizování podnětu a.s. Wachal ve věci neproplacení            
víceprací na zakázce Pražské konzervatoře 
Předseda výboru seznámil členy výboru s obsahem podnětu předloženého představiteli firmy 
Wachal. Příčinou kritiky je skutečnost, že hl. m. Praha (zastoupené OMI MHMP) neproplatila 
společnosti vícepráce na vybudování koncertního sálu ve dvorním traktu konzervatoře ve výši 
cca 6 mil. Kč. V případě zamítavého stanoviska hodlá firma řešit uhrazení finanční částky 
soudní cestou. 
 
Usnesení  č. 02/06/2013 
Kontrolní výbor ZHMP  
1. bere  na vědomí 
Stanovisko předložené ředitelem OMI MHMP 
2. ukládá předsedovi výboru 
2.1. zajistit kompletaci veškerých podkladů týkajících se zakázky pro Pražskou konzervatoř 
(podnět a.s. Wachal, stanovisko OMI MHMP, Tisk, který projednávala Rada hl. m. Prahy) 
a jejich předložení členům kontrolního výboru k posouzení. 
Hlasování : 9  – 0 – 0                                
 
Ad 4) Informace o stavu doručených a vyřízených stížností a petic 
Informace o stavu vyřízených stížností byla členům výboru předložena v elektronické podobě.  
Písemný podklad ještě ústně doplnil předseda výboru. 
Na základě diskuze ke stížnosti p. Loudy  ve věci  údajného porušování smluvních podmínek 
při pronájmu bytů bylo dohodnuto, že bude provedena sumarizace podkladů (text smlouvy, 
tisk projednávaný Radou HMP), které budou následně zaslány členům výboru. Zároveň bude 
vyžádán právní názor odboru LEG MHMP ve věci možného porušení smluvních podmínek 
při pronájmu. 
K materiálu, který se týká výsledků inventarizace za rok 2012 na MHMP předseda 
konstatoval, že projednání tisku bylo přerušeno do doby, než budou objasněna manka 
vykázaná u členů ZHMP. Členům výboru bude rozeslán původní tisk a následně informace 
o dohledání inventarizačních rozdílů. 
Na základě diskuze k problematice transformace bytového fondu na Barrandově bylo 
dohodnuto, že odbor SVM MHMP provede věcný komentář k připomínkám ke smlouvě. 
Členům výboru bude připomínkovaná smlouva rozeslána. 
Dále na základě diskuze k petici občanů ve věci PP Košíře – Motol bylo dohodnuto, že bude 
vyžádáno usnesení Rady MČ Praha 5 k dotčené územní změně a zároveň bude vyžádána 
historie projednání této změny ve výboru pro územní rozvoj ZHMP. 
Stížnost (ing. Staňková) na zanedbání péče ze strany pracovníků DS Chodov a podnět 
(p. Rosík) ve věci výstavby bytového domu v sousedství obory v Kunraticích, byly vyřazeny 
z agendy KV ZHMP. 
Informace byla vzata na vědomí. Hlasování: 9 – 0 – 0 
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Ad 5)  Různé 
Slezák – informoval o obsahu podnětu členů poříční policie (negativní důsledky reorganizace 
na MP hl.m. Prahy). Na příštím zasedání výboru bude podána informace o výsledku 
projednání podnětu na bezpečnostním výboru ZHMP. 
MUDr. Borská – vznesla dotaz ohledně medializovaného případu „využívání objektu 
Vincentinum“. Předseda výboru si vyžádá prostřednictvím předsedy KVR ZMČ Praha 6 
informaci o aktuálním stavu využití objektu. 
 
 
 
 
Jednání kontrolního výboru ZHMP bylo ukončeno v 14.30 hod.  
 
Příští zasedání  kontrolního výboru je plánováno na středu 11.9.2013.  V případě změny 
bude termín zasedání v dostatečném předstihu upřesněn. 
 
 
 
 
Zápis zpracovala :  JUDr. Huspeková 
                                tajemnice výboru       
 
              
                        Jiří   L i š k a                                                                Petr  D o l í n e k  
            ověřovatel zápisu                                                             předseda výboru                                                                                       


